
Zápis ze 2. jednání Školské rady Základní školy, Strossmayerovo nám.4, 

Praha  7, a školního poradenského   pracoviště m. p. v. Letohradská 1, 

Praha 7, 170 00.   

 

Datum konání: 12. 04. 2016  17:30 - 19:45h. 

 

Místo konání: ředitelna ZŠ Strossmayrovo nám. a učebna dějepisu 

                        

Přítomni: Martina Komárková, Martin Brejcha, Marta Edith Holečková, Lada 

Albrechtová, Martin Provazník, Petr Bureš, Luděk Carbol 

 

Nepřítomen: Jakub Novák, Jan Čižinský 

 

Host: František Rada-ředitel školy  

           Adam zástupce Žákovského parlamentu 

   

 

Program:    1. Zahájení a přivítaní členů a hostů 

                   2. Schválení zápisu z prvního jednání 

                   3. Program k jednání: 

a, Projednání návrhu Jednacího řádu Školské rady Stross        

b, Představení Patrosu – žákovského parlamentu ZŠ Stross (co proběhlo od září, 

současný stav, co nás čeká). 

c, Nabídky komerčních subjektů dětem a rodičům prostřednictvím školy (kdo 

může co nabízet a jak je kontrolována kvalita takto nabízeného zboží nebo 

služeb). 

d, Zpráva ČŠI z inspekce u nás na škole. 

e, Zápis do prvních tříd-podnět p. Machek 

                    4. Projednání a schválení programu 2. zasedání ŠR a jeho schválení. 

                    5. Různé 

                    6. Závěr 

 

                    

ad 1. 

Předsedkyně ŠR přivítala členy školské rady, ředitele školy, zástupce Patrosu a 

seznámila je s navrženým programem. 

ad 2. 

Členové se domluvili na navrženém programu v jiném pořadí. Po domluvě 

s panem ředitelem Radou jsme využili k jednání učebnu s interaktivní tabulí 

ad 3.  

a, Předsedkyně ŠR přednesla návrh Jednacího řádu školské rady, který členové 

obdrželi k prostudování elektronickou poštou. 

Při jednání mněl též, každý člen kopii návrhu Jednacího řádu k dispozici. 



 

Jednací řád členové pozměňovali a doplňovali na interaktivní tabuli. Po 

domluvě předložený jednací řád školské rady (v příloze) byl schválen. 

- 7 hlasů pro 

 

b, Představení žákovského parlamentu Patros Stross bylo pro členy zajímavé. 

M.P.V Letohradská žákovský parlament nemá. Vedla se diskuze, zda by nebylo 

možné Patros Stross spojit i ze ZŠ Letohradská.  

Pan učitel Bureš členům školské rady vysvětlil důvody samostatných 

žákovských parlamentů na obou pracovištích i možnosti společných akcí (např. 

tmelící soustředění, které proběhlo v únoru.) 

Ve školním roce 2016/17 se plánuje zřídit žákovský parlament i na druhém 

školním pracovišti ZŠ Stross. 

 

e, Zápis do prvních tříd. Projednáni podnětu k zápisům do školy zaslaného dne 

9. 2. 2016. Podnět zaslal pan Mgr. Matěj Machek PhD všem členům Školské 

rady a řediteli školy. Členové vedli diskuzi a dospěli k závěru, že škola bude u 

zápisů lépe formulovat otázky, aby nedocházelo k milnému výkladu. 

 

 

d, Předsedkyně dostala od ČŠI Protokol o kontrole a Inspekční správu. 

V Protokole o kontrole stojí, že nebylo zjištěno porušení žádného 

z kontrolovaného právního předpisu. Připomínky, doporučení a změny od ČŠI 

byli ke Školnímu řádu obou škol. Všechny doporučení od ČŠI ke školnímu řádu, 

byli  hned dne 19. a 20. 1. ledna  projednáni na pedagogické radě. Dnes jsme 

návrh na změnu ve Školním řádu projednávali. Jelikož žádní člen nechtěl řád 

doplnit a ani pozměnit tak členové hlasovali. 

7 ze 7 přítomných členů hlasovalo za. 

Inspekční správa poukazuje na silné a slabé stránky škol a podává návrhy na 

zlepšení. 

Závěry: 

 

a, Silné stránky: zohlednění potřeb žáku se SVP v Letohradské 

                          :rozšířené vzdělávací nabídky 

 

b, Slabé stránky: nižší efektivita některých oblastí řízení (kontrolní systém,   

analýza zjištěných skutečností a přijímání adekvátních opatření), 

                            :nižší kvalita hospitační činnosti,  

                            :nižší úroveň pedagogického vedení sboru, 

                            : menší propojenost  obou  míst  poskytovaného  vzdělávání  a  

nižší  personální zainteresovanost pedagogů v obou místech vzdělávání, 

                            : nerovnoměrnost kvality výuky,  



                            : nekázeň žáků v některých třídách a její vliv na snižování  

efektivity vzdělávání, 

                            : méně účinné preventivní  mechanizmy  ve  vazbě  na  

kázeňské  problémy v některých třídách 

                            : nedostatečně přijímaná opatření ke zjištěným výsledkům 

vzdělávání 

 

c) Návrhy na zlepšení: 

-  zefektivnit systém  řízení, nastavit účinné kontrolní a hodnotící mechanizmy  

s důrazem  na  organizaci  a  průběh  vzdělávání  (metody, formy,  apod.)  

a důsledně je uplatňovat , 

- zaměřit se na komplexní pojetí DVPP v oblasti metod a forem práce, 

-  analyzovat úroveň, efektivitu a výsledky vzdělávacího procesu, přijímat 

účinná  

opatření vedoucích k dalšímu zkvalitňování vzdělávání , 

-  systematicky  řešit  nekázeň  žáků,  důsledně  dodržovat  principy  stanovené  

školním řádem, jednotné působení všech učitelů , 

-  systematicky pracovat s třídními kolektivy a na zlepšování klimatu tříd. 

 

d)  Zhodnocení školy od poslední inspekční činnosti: 

Od  poslední  inspekční  činnosti  došlo  ke  sloučení  původně  dvou  

samostatných základních škol. Se změnou ředitele byla rozšířena vzdělávací 

nabídka  školy.  Postupně se daří zkvalitňovat materiální vybavení. 

Přetrvávají  nedostatky  v kontrolní  činnosti,  v  důsledném  analyzování  

výsledků vzdělávání žáků a v chybějící ch opatřeních, která by projednávala 

pedagogická rada. 

 

 

Předsedkyně vyzvala pana ředitele Radu, aby se vyjádřil k výsledkům ČŠI, která 

proběhla ve dnech 13.1.-21.1. 2016 ve školách Strossmyaerovo nám. a m.p.v. 

Letohradská.  

Dle vyjádření pana ředitele inspekce neprobíhala dle jeho představ. Ve zprávě 

kterou od ČŠI obdržel  vyznačil pro představu členům  věci, s kterými souhlasí 

zelenou barvou a červenou barvou s kterými nesouhlasí. Barvy se zprávě byly 

vyvážené. 

 

Návrhy na zlepšení bere pan ředitel Rada na vědomí a začne na nich pracovat. 

 

 

c, Škola nabízela  prostřednictvím žáků druhých tříd anglické knížky. 

Rodičům se knížky nelíbili hlavně obsahem a cenou. 

Navrhujeme  vedení školy, aby všechno nabízené  zboží  a služby bylo nabízeno 

rodičům nikoli žákům(na třídních schůzkách, web školy a pod.) 



Pan ředitel Rada s návrhem souhlasí a bere na vědomí. 

 

  

 

 

ad 4. 

 

Program k jednání byl chválen jednoznačně. 7 z 7 přítomných hlasovalo za. 

Školská rada schválila  řád Školské rady.7 z 7 přítomných hlasovalo za. 

Školská rada schválila Školský řád. 7 z 7 přítomných hlasovalo za. 

Školská rada projednala zprávu ČŠI ze dne 19.2.2016. 

Školská rada projednala zápis do prvních tříd a podnět od pana Machka. 

Školská rada projednala nabídky komerčních subjektů dětem prostřednictvím 

školy. 

Školská rada přivítala zástupce žákovského parlamentu. 

 

ad 5. 

Různé: Pan ředitel Rada oznámil, že městka část Praha 7 jelikož jako zřizovatel 

má v plánu přestěhovat  m.p.v. Letohradskou do ulice U Uranie 14. Důvodem je 

navyšování kapacit prvních tříd. 

Teprve je vše v jednání. 

 

ad 6. 

Závěr: Členové si přesně neurčili termín příští schůze. Domluvili se, že to bude 

začátkem října. Vzhledem ke skutečnostem m.p.v. Letohradská počítají, že to 

bude dříve. 

 

Podklady k 2 zasedání Školské rady: 

1, Program k jednání 

2, Jednací  řád Školské rady-návrh 

3, Jednací  řád Školské rady-schválen 

4, Školní řád 

5, Zpráva  od  ČŠI 

6, Protokol od ČSI 

7, E-mail od pana Machka 

8, Prezenční listina 2. Jednání Školské rady ze dne 12.04.2016 

 

 

Zapsala  předsedkyně M. Komárková 

 

 

 

……………………….                                                ………………………. 



  Martina Komárková                                                        Martin Brejcha 

         předseda                                                                      místopředseda 

 

 

 

                                                 

                                                            
 

 

 


